
Districtsvergadering 31-03-2023 
 

Locatie: Harkema 

Aanvang 20:00 

 
1: Opening: De voorzitter opent de vergadering om 20:00 en heet een ieder welkom en in het 

bijzonder Albert Zomer. 

Met kennisgeving afwezig: Grou, Harlingen, Leeuwarden, Den Helder, Volendam, 

Heerhugowaard,. 

 

De coronamaatregelen zijn opgeheven en we hebben onze vrijheid weer terug. Het SARS-

virus heeft veel impact gehad op de wereld en heeft dit nog (zieken). Ook heeft het de Bond 

en de afdelingen veel geld gekost. Gelukkig kunnen we wel door met onze prachtige hobby. 

Er wordt gezegd dat we 2 jaar onze sport niet konden beleven maar dit is bijna 3 jaar 

geweest.  De eerste shows zijn pas na ruim 2,5 jaar weer gehouden. In Friesland was er nog 

de vogelgriep waardoor Ureterp, Damwoude e.o. en De Westereen geen show konden 

houden.   

Het ledenaantal zakt enorm, maar we gaan door! Samen met elkaar! 

 

De lijst met overleden leden wordt voorgelezen gevolgd door een minuut stilte. 

 

Noord-Burgum, Harkema, Jubbega, Joure, Koudum en Lemmer, Drachten en Dokkum 

vertellen in het kort hoe hun tentoonstelling is verlopen. 

 

 

2: Vaststellen agenda:  

Toevoeging kiescommissie, stemmen tellen. 

Toevoeging punt 8 komt na punt 14. 

 

Noord-Burgum doet de kiescommissie. 

De agenda is vastgesteld. 

 

3: Ingekomen stukken: 

Er is een klacht binnengekomen van de Sterker vogelvrienden. De klacht is dat ze nog nooit 

een uitnodiging ontvangen hebben voor de districtsvergadering. Deze is wel naar hen 

verzonden maar het bleek dat ik een verkeerd mailadres gekregen had. Dit is nu opgelost. 

 

De notulen van 30-09-2022 zijn vastgesteld. 

 

4: Mededelingen: 

 

Waarom zitten we nu in Harkema en niet in Drachten? Drachten is in onderhandeling over 

hun pand. Hier was de huur verhoogd en dit was niet op te brengen.  Omdat ze in 



onderhandeling zijn, was het niet zeker of wij in Drachten de vergadering konden houden. 

Ook is het niet mogelijk om op het laatste moment een andere locatie te vinden en heeft het 

bestuur voor de zekerheid een andere locatie opgezocht zodat de vergadering in ieder geval 

door kon gaan. 

 

- Afdelingen: informeer jullie leden met de informatie die door het district verstrekt 

wordt. 

- Penningmeesters: stuur het goede @mailadres naar de Bond. 

- Bericht Dier en Welzijn graag doorsturen naar de leden 

- De vogelmarkten zijn weer gehouden en het lijkt wel een reünie, gezellig samen 

zijn. 

- Nieuw hoofd Bondsbureau is Gerrit de Jonge. 

- Afdeling Franeker stopt in April wegens het niet meer kunnen vervullen van 

bestuursfuncties. 

- Benny van den Akker van de afdeling Drogeham heeft op 26-11-22 de speld 

Bijzondere Waardering mogen ontvangen van de NBvV. 

- De Nachtegaal heeft bij punt 10 nog een paar punten. 

 

5: Jaarverslag NBvV, begroting, AV. enz. 

 

Over de verslagen zijn geen vragen. In het kort heeft de NBvV een verlies gedraaid van 

105,000,- euro. Het ledenaantal zit nu op 17.512. 

Wel is er een vraag of je als vereniging ook corona-ondersteuning krijgen kunt? Ja, dit kan wel 

als vereniging, maar je moet je afvragen of je dit ook wilt. Je moet dan namelijk financiën en 

eigendommen kunnen laten zien. 

 

6: Beleidsnotitie District. 

 

Deze stond in de nieuwsbrief van het district. Hier zijn geen vragen over. 

 

7: Verkiezing algemene vergadering: 

 

Doordat er (te)weinig stemformulieren zijn ingeleverd doen we dit mondeling namens de 

afdelingen. 

1: Ferwert is tegen de aanvulling van het reglement, de rest is voor. 

2: iedereen voor. 

3: iedereen voor. 

4: iedereen voor. 

 

8:  Bestuursverkiezing District. 

Dit word verschoven naar punt 14b. 

 

9: Pauze met loten verkoop. 

 



10: Terugblik Friese Kampioenschappen Ferwerd: 

 

Het woord is aan Yne Peter Terpstra die een hele mooie samenvatting gegeven heeft over de 

Friese Kampioenschappen. 

Wie gaat er mee op 13 Mei naar de AV? Auke en Jappie gaan met Sicco mee naar de AV. 

 

Punten van de Nachtegaal: 

1: De ringmaat aanbrengen op alle ringen. Zodat je kunt zien dat vogels niet meer met een 

grotere ring geringd zijn dan is voorgeschreven. Kan dit mee naar de Bond?  

Dit kan niet omdat er vele vogels zijn die steeds groter worden op formaat en daardoor ook 

een grotere ring om moeten zodat de poot niet afgekneld wordt.  Wel is het zo dat je een 

vogel voorzien moet zijn van een ring die je bij een volwassen vogel niet meer kunt afkrijgen.  

Wanneer jullie dit voorstel wel bij de AV willen indienen zullen jullie dit zelf schriftelijk moeten 

indienen. 

2: Kan er weer een kampioen komen in elke hoofdgroep komen? 

Dit voorstel sluit aan op het voorstel van de Bondsraad. 

3: Ferwerd zat door het overlijden van hun voorzitter tijdelijk zonder voorzitter. Yne Peter 

Terpstra heeft deze functie op zich genomen. 

 

11: Vooruitblik FK Surhuisterveen. 

  

Henk Postma houdt een kort woord over de aankomende Friese Kampioenschappen te 

Surhuisterveen en vraagt dat wie kan ook vogels wil gaan inzenden. 

 

12: Surveillanten 

 

Klaas Snijder heeft aangegeven dat hij de taak van Coördinator surveillanten wel op zich wil 

nemen. Hij houdt hierover ook een praatje het hoe, wat en wel. 

Klaas wordt de contactpersoon tussen het districtsbestuur en de surveillanten en het 

aanspreekpunt voor de speciaal-clubs. 

 

13: Ontwikkeling bond.   

 

Dit punt word overgeslagen i.v.m. de tijd. 

 

14: NK 2024 

 

Het is ons nog niet bekend waar dit gehouden wordt. 13 Mei word dit bekend gemaakt. 

 

14b:  Bestuursverkiezing District. 

Voorstel 1 voorzitter Arend Vissia: 

472 voor 144 tegen 193 blanco 

Voorstel: bestuursfunctie Johan Beintema: 

554 voor 111 tegen 144 blanco 



 

Auke houdt een woord van dank over Sicco zijn tijd als voorzitter en mag namens het gehele 

district Sicco een cadeau overhandigen. Hierna volgt de overdracht van de hamer en das aan 

Arend met een woord van Arend. 

 

15: Rondvraag. 

Henk van der Wal stopt in September. Wie wil deze taak overnemen? Klaas Snijder zal dit 

grotendeels doen en de district-coördinator.    

 

16: Trekking verloting. 

De verloting heeft 165 euro opgebracht. 

 

17: Sluiting: 

Arend sluit de vergadering om 22:30 en wenst een ieder veilig thuis. 

 

 


